
Bijeenkomst evenemententerrein Tolhuispark met bewoners wijkraad Jantjeszeepolder en overige 

stakeholders I dinsdag 12 maart 2024 

Wethouder Hanneke Jouta start de bijeenkomst met een korte terugblik. Er zijn al meerdere 

bijeenkomsten geweest, waarbij de communicatie niet altijd goed geweest is. Dit is “tige spitich”. Zij 

hoopt dat aan het eind van de avond iedereen antwoord op zijn/haar vragen heeft gekregen en alle 

onduidelijkheden verdwenen zijn. 

Ronald Leijstra (evenementencoördinator) neemt het woord over. Voor hem staan een aantal punten 

centraal: 

• Grote evenementen zijn uit het locatieprofiel. 

• Het gaat alleen nog om middel - en kleine evenementen. 

• Evenementen moeten sport-gerelateerd zijn. 

• Het gaat om evenementen “met zo weinig mogelijk impact voor de omgeving en de bewoners”. 

• Het locatieprofiel is aangepast door Vinke Vision. 

• Als er een evenement wordt aangevraagd dan info hierover zo vroeg mogelijk delen met 

bewoners. 

• Kamperen mag nog steeds. 

• Parkeren: iedere aanvrager van een evenement moet ook een verkeersplan opnemen. Er mag 

niet geparkeerd worden in de wijk. 

Vragen: 

• Wat worden de decibel-normen? Staan in locatieprofiel, per evenement worden deze gemeten.  

• Hoe zit het met toezicht + handhaving tijdens evenement? Hier is gemeente verplicht toe 

• Buurtvereniging De Boekel wil voortaan een persoonlijke uitnodiging voor dit soort 

bijeenkomsten. 

• Er wordt gesproken over directe en indirecte “stakeholders”, wie zijn wij? De bewoners zijn 

directe stakeholders. 

• Wie doet de geluidsmetingen tijdens evenementen? De gemeente huurt dan een specialistische 

partij in, hoogstwaarschijnlijk “Fumo”. 

• Een middel-evenement mag maximaal 10 uur duren staat in het locatieprofiel. Wat als een 

evenement om 9.00 start en tot 19.00 duurt. Moet er voor de afterparty (ná 19.00) een aparte 

vergunning worden aangevraagd; is het dan een nieuw evenement? 

• Wat als er een evenement is en bewoners ervaren overlast. Op welke manier kunnen we dan 

degene die de geluidsmetingen doen benaderen? 

• Gelden evenementen alleen voor parkeerterrein of ook voor de sportvelden? Ook voor 

sportvelden en de rest van het park. 

• Als een sportvereniging zelf een activiteit/feest organiseert, moeten zij dit dan ook aanvragen; is 

dit ook een “evenement”? Nee, alleen als een activiteit niet gerelateerd is aan een 

sportvereniging, dan valt deze onder het nieuwe locatieprofiel. 

• Een feest van Be Quick valt hier dus buiten. Er wordt hierbij dan ook niet standaard een 

geluidsmeting gedaan. Henri Vinke (Vinke Vision) vult aan: Je zou in het locatieprofiel ook 

geluidsgrenzen aan een feest van de sportverenigingen kunnen stellen. 

• Evenementen die altijd al georganiseerd werden, vallen buiten het locatieprofiel 

• In het huidige locatieprofiel staat dat bij kleine evenementen overdag méér dB genoemd dan ’s 

avonds. Dit is toch niet logisch? Henri Vinke gaat hier naar kijken. Kan inderdaad niet de 

bedoeling zijn. 



• In middel-evenementen wordt wel verschil gemaakt tussen weekend en weekdagen. 

• Is er al een ecologisch/fauna onderzoek gedaan. Dit zou gedaan worden voordat locatieprofiel 

vastgesteld werd. Wordt in gang gezet. 

• Hebben we een aanspreekpunt bij vragen/klachten: Ronald Leijstra. Bij escalatie (we hopen dat 

dat niet gaat gebeuren) de politie bellen.  

• De titel “evenemententerrein” dekt eigenlijk de lading niet meer. Kunnen we hier een andere 

naam aan geven? Goed punt. Dit is feitelijk een juridische term. Het document zou wel 

“locatieprofiel evenementen Tolhuispark” genoemd kunnen worden en dat we weg blijven van de 

term evenemententerrein. 

• Is er nog gekeken naar een andere locatie? Dit is tijdens één van de raadsvergaderingen beloofd. 

Wethouder Jouta geeft aan dat dit een blijvende zoektocht is. Op dit moment is er nog niet een 

specifieke plek wat HET evenemententerrein van Dokkum is/wordt. 

• Kunnen we “kamperen” niet helemaal uit het locatieprofiel schrappen met uitzondering van het 

terrein bij de scouting. 

• Wat is een voorbeeld van een middelgroot evenement? Bijv. een beachvolleybaltoernooi. 

• Wat is “zo weinig mogelijk impact”? 

• Is er een soort “proefperiode” mogelijk. Ja, over een jaar evalueren. 

• In tekening in locatieprofiel staat woning van Zonnedauw 1 verkeerd ingetekend. Dit huis is wel 

aangemerkt als dichtstbijzijnde woning waar geluid gemeten wordt. Henri Vinke zal het 

aanpassen. 

• Is het nieuwe parkeerterrein (voor de nieuwe sportvelden) achter het politiebureau niet een veel 

betere locatie?  

• Het idee van de gemeente is dus nu: Als er een evenement wordt aangevraagd die valt binnen de 

kaders van het locatieprofiel, dan gaat deze vervolgens naar een commissie, dan ook naar de 

buurt. Wat als de buurt “nee” zegt? 

• Kunnen de kaders: sportevenement, sport-gerelateerd evenement en “met zo weinig mogelijk 

impact” concreet gemaakt worden? 

• Waar is bij de bewoners behoefte aan? Hoe willen jullie dat terugkoppeling bij jullie komt?  

• Buurtvereniging De Boekel heeft behoefte om zelf bericht van de gemeente te krijgen en wil ook 

zelf contact met de dorpen- en wijkencoördinator.  

Conclusie: 

• Het woord “evenemententerrein” zal niet meer gebruikt worden. 

• Iedereen kan zijn/haar gegevens achterlaten, zodat in ieder geval de aanwezigen bericht van de 

gemeente krijgen. 

• In maart 2025 zal geëvalueerd worden. 

• Verslag van deze bijeenkomst zal naar iedereen worden gestuurd. 


